
Kystvejs Vejlaug, Binderup-Bjert Strand  

Referat for generalforsamlingen 2023  

Lørdag, den 6. maj 2023  

Der deltog 40 personer, som repræsenterede 24 ejendomme  

1. Valg af dirigent  

Til dirigent blev Martin Nielsen valgt.  

Dirigenten konstaterede, at generalforsamlingen var rettidig indkaldt.  

2. Formandens beretning for det forløbne regnskabsår 2022 

 

Bestyrelsen var alle tilstede og startede med at præsentere sig selv. 

 

Mht. til asfaltering af de 3 grusveje (Buskvej, Kausvej og Søren Kroghs Vej), 

skulle der være minium 90 % tilslutning. Men allerede ved sidste 

generalforsamling i 2022 kunne det  konstateres, at dette ikke var tilfældet. 

Derfor har bestyrelsen valgt ikke at arbejde videre med dette projekt.  

 

Formanden startede med at oplyse om formålet med Vejlauget, hvor en af de 

vigtigste bevæggrunde er “tryghed og sikkerhed” for færdsel på området. Da 

man for en del år tilbage på Kystvej gik fra grusvej til OB belægning (asfalt), var 

en af de negative resultater desværre en stigende hastighed. 

 

Derfor blev det nødvendigt at indføre vejbump, som dengang blev lavet af 

gummi. 

 

Der har dog gennem årene været en nedslidning af både veje og vejbump, 

specielt efter åbningen af Nyvej (tilkørsel til det nye sommerhusområde). 

Årsagen er, at 3 offentlige veje fører direkte ned til vores område, så selvom 

Kystvej er et privatvejs område, så er der en del offentlig trafik. 



 

Nye asfaltbump er derfor blevet etableret. Men pga. en uheldig hændelse med 

en cyklist har det betydet, at der efterfølgende er nedlagt 2 af disse på den 

nordlige del af Kystvej. 

 

Desuden skal de 4 resterende asfaltbump optimeres efter gældende regler i en 

30 km zone. Dette bevirker, at længden af de 4 asfaltbump forlænges til en 4 

meter cirkebue, hvorved opkørsel bliver meget "rund" og derfor kun giver 

minimal gene. 

 

Formanden kunne endvidere oplyse, at bestyrelsen havde afholdt 3 møder i det 

forløbne år. Desuden havde der være en del mailkorrespondane med Kolding 

Kommune, primært omkring vejbumpene.  

 

Der er endvidere blevet opsat 3 "børneskilte" på Kystvej. 

 

Så nu håber vi, at sikkerhed og tryghed stadig er i top. 

 

Formanden sluttede beretningen med at takke bestyrelsen for et godt 

samarbejde gennem det sidste år.  

 

Beretningen blev herefter godkendt. 

 

3. Fremlæggelse af årsregnskabet for 2022 

Regnskabet blev fremlagt og efterfølgende godkendt.  

4. Behandling af indkomne forslag  

Der var ikke indkommet forslag til generalforsamlingen.  

5. Fremlæggelse af budget og fastlæggelse af vejbidrag for 2024 

Budgettet for 2024 blev godkendt. Derved bliver vejbidraget for 2024 ikke blive 

ændret i forhold til 2023 og vil derfor stadig være:  



 

● Sommerhuse og grunde: 250 kr.  

● Helårshuse: 500 kr.  

 

6. Valg af bestyrelsesmedlemmer  

• Jens Bredlund - ikke på valg 

• Bjarne Pedersen - ikke på valg 

• Jens Haue - ikke på valg 

• Lotte Tønder - ønsker ikke genvalg og udtræder derfor af bestyrelsen 

• Christian Trillingsgaard - var villig til genvalg, men kun for et år 

 

Som ny bestyrelsesmedlem forslog bestyrelsen den nuværende suppleant Elan Kristensen 
(Buskvej 6), som herefter blev valgt. Christian Trillingsgaard blev genvalgt. 

 

7. Valg af suppleant  

Der blev ikke valgt nogen suppleant. Der er derfor ingen suppleant, men bestyrelsen 
består dog af 5 medlemmer. Iflg. vedtægterne skal bestyrelsen bestå af mellem 3 og 5 
medlemmer. Bestyrelsen fik et mandat til selv af finde en suppleant i løbet af det 
kommende år. 

8. Valg af revisor 

Clara Rigenstrup var villig til genvalg og blev derefter valgt for de kommende 2 år. 

( Valg af revisorsuppleant - Pia Sandau - ikke på valg ) 

9. Hjertestartere  

Jens Haue gav en kort status på hjertestartere: 
 

- Vejlauget havde i oktober 2020 opsat 2 hjertestartere på hhv. Kystvej 47 og 

Kystvej 98 (Binderup Strand Pavillon)  

  

De 2 hjertestartere har ikke været i brug i 2022, hvilket umiddelbart må opfattes som 

positivt. 

10. Eventuelt 



Der var følgende punkter under eventuelt: 

Spørgsmål: Kunne vedligeholdelsen af Søren Krogs Vej ikke blive mere optimal, da den 
nuværende vedligholdelse ikke er   tilfredsstillende ) 

Svar: Der er kun økonomi til at foretage en årlig vedligeholdelse af Søren Krogs Vej. Der 
er dog mulighed for at hente vejmateriale på containerpladsen overfor Binderup 
Strandpavillion (Binderup Strandvej), således at beboerne selv har mulighed for at bl.a. at 
dække huller med mere. Efter klimaforandringerne er det en kendsgerning, at de årlige 
regnskyl er blevet forøget og mere voldsomme. Derfor kan der opstå huller på bl.a. Søren 
Krogs Vej flere gange om året. 

Spørgsmål: Kunne der ikke blive udlagt et depot af vejmateriale på Søren Krogs Vej ? 

Svar: Der har tidligere være udlagt et mindre depot af vejmateriale på Søren Krogs Vej, 
men dette blev fjernet på foranledning af ejeren af jordstykket. 

Spørgsmål: Asfaltbumpene på Kystvej kan være svære at se. Er der ikke mulighed for at 
optimere dette, ved f.eks. at male hvide "skaktern" på de nye kommende asfaltbump. 

Svar: Bestyrelsen tog denne ide til efterretning og kunne allerede love, at dette vil blive 
effektueret. 

 

                                                                                 Binderup, den  

Dirigent: Martin Nielsen                                                   Formand: Jens Bredlund         
        


